
Razprava o urbanistični izgrodnji 
P r e d dnev i j e skl ical O b č i n s k i 

l j u d s k i odbor Mozir je posvet s 
p r e d s t a v n i k i obč insk ih pol i t ičn ih 
o rgan i zac i j , k r a j e v n i h o rgan iza 
c i j , pod je t i j in u r b a n i s t i ,o bo
dočem u r b a n i s t i č n e m s ta tusu 
k r a j e v Mozirj() in N a z a r j e . Ker 

ni bilo dos le j u r b a n i s t i č n i h na
čr tov sta se r azv i j a l a oba k r a j a 
n e u a č r t n o , č e p r a v sta odda l j ena 
le 2,5 k m e d e n od d rugega . V 
o b e h k r a j i h sta r a s t l a nova sta
n o v a n j s k a nase l j a . Vzpo redno 
r azv i j an j e obeh k r a j e v j e t e r j a lo 

d r o b l j e n j e s reds tev k o m u n e za 
n e g o s p o d a r s k e inves t ic i je . Mo
z i r je j e u p r a v n o pol i t ično s re
dišče k o m u n e s š tevi ln imi j a v 
n imi s lužbami , N a z a r j e pa j e 
i ndus t r i j sk i k r a j z okoli 400 p r e 
bivalc i . R a z p r a v a , p o d k r e p l j e n a 
z e k o n o m s k i m i pokaza t e l j i , j e po
kaza l a , da ima Mozir je dosti bol j 
u g o d n e pogoje , da se v n e k a j 
l e t ih r azv i j e v k r a j z okoli 3 t isoč 
p reb iva lc i . K r a j ima tudi zelo 
u g o d n e pogoje za razvoj tu r i zma . 
U r b a n i s t i č n a i zgradn ja Mozir ja 
j e samo na i zgradn j i k o m u n a l n i h 
ob j ek tov za bl izu 120 mi l i jonov 
d i n a r j e v cene jša od Naza r j a . V 
Mozir ju tudi ni indus t r i j e , k i bi 
mot i la ž iv l jen je v s t a n o v a n j s k e m 
nase l ju . Lega samega k r a j a pa j e 
zelo ugodna za n a d a l j n j o iz
g r a d n j o , m e d t e m ko v N a z a r j u 
p r i m a n j k u j e p ros to ra , p r e d v s e m 
če j e v v idu n a d a l j n j a razš i r i t ev 
lesne indus t r i j e . 

N a posve tovan ju so osvoji l i 
s tal išče, da se v p r i h o d n j e raz
v i ja le k r a j Mozir je , v N a z a r j u 
p a indus t r i j a . T a k o se bo tud i 
s t a n o v a n j s k a i zg radn ja v p r i 
h o d n j e odv i j a l a le v Mozir ju . V 
k r a t k e m bosta za oba k r a j a iz
de l ana u rban i s t i čna inačrta, o k a 
t e r i h bodo r a z p r a v l j a l i še na 
zbor ih občanov, končno besedo 
p a bo dal še občinski l j udsk i 
odbor . 

r. 
USPEŠNI 

PORAVNALNI SVETI 
V MOZIRJU 

V moz i r sk i občini že dve let i 
uspešno de lu je 12 p o r a v n a l n i h 
svetov. V l a n s k e m letu so le-t i 
o b r a v n a v a l i 311 sporn ih zadev. 
Ze števi lo samo kaže , da j e v 
Zgornjesavinjs ikem p r e d e l u zelo 
malo sporov. Na jveč so j ih imeli 
v Mozir ju , Lučah , L j u b n e m in v 
Rečici . V g l a v n e m so p r e v l a d o 
val i sT)ori m a t e r i a l n e g a znača ja 
(pr i laščan ja tu jega imet ja , ško
da , dolgovi ipd.). V celot i so 
uspešno reši l i doibri dve t r e t j in i 
spo rn ih z a d e v in s t em ne le raz
b r e m e n i l i sodišče, t emveč doka
zali , da n j ihov ugled vse bo l j 
rase . 

Tretjina volivcev razpravlja C s t a v i 
v r a z p r a v a h o p r e d o s n u t k u 

zvezne in r e p u b l i š k e u s t a v e v 
moz i r sk i občini j e sode lova lo n a 
45 s e s t a n k i h bl izu 3000 občanov , 
k i so zas tavi l i fiad 200 v p r a š a n j . 
N a j v e č v p r a š a n j j e bi lo na
m e n j e n o obr t i , osebni l a s tn in i , 
l a s tn in i k m e t i j s k i h zemlj išč , de
d o v a n j u , d a v k o m in vo l i tvam no
vih p r e d s t a v n i š k i h o rganov . M a n j 
j i h j e bi lo s pod roč j a i ndus t r i j e 
in d e l a v s k e g a s a m o u p r a v l j a n j a 
t e r os ta l ih d r u ž b e n i h s lužb, če
p r a v so bili ses tanki v n e k a t e r i h 
de lovn ih ko lek t iv ih zelo dobro 
ob i skan i . Š tev i lna v p r a š a n j a so 

b i la povezana z obč insk im s ta tu
tom, o k a t e r e m bodo v n e k a j 
d n e h začeli s sjplošno r azp ravo . 
P o n e k o d pa so o o s n u t k u občin
skega s t a tu t a že govori l i in dali 
n e k a t e r e ko r i s t ne p r i p o m b e . 

MOZIRJE 
Ali bodo letos 

dokončali 
Mozirčani so že vrste lei želeli, da 

bi z dograditvijo kratkega odseka ceste 
Luče—Črna sklenili cestno povezavo Sa
vinjske in Mežiške doline ter obenem 
odpravili velik, nepctroben ovinek, ki ga 
je moral doslej napraviti vsak motori
zirani državljan. V celoti je ostalo le 
slabe 4 kilometre, ki bi jih bilo treba 
skupno zgraditi. 

Od tega odpade na mozirvsko občino 
le en sam kilometer, kar znaša nekaj 
čez 10 milijonov din. Le-ti pa ne smejo 
bitd ovira, kaj t i turis't''čna pomembnost 
te kratke zveze je izredna, saj bosta obe 
zaprti dolini prav s to »kratko_ zvezo« 
dobili značaj prehodnih (za vozila) do
lin, kar je predpogoj privlačnosti. Cesta 
sama bo še posebej zanimiva, ker bo 
vodila v višiini več kot 1000 metrov in 
bomo na ta način dobili en gorski pre
laz več (preko Bele peči!). -jo 

100 ODSTOTNA 
REALIZACIJA PRORAČUNA 

Na zadnji občinski seji v Mozirju so 
med drugim razpravljali tudi o realiza
ciji proračuna za 1962. leto. Le-ta sodi 
med najugodnejše v zadnjih letih. Do
sežen je bil stoodstotno. Na takšno 
ugodno realizacijo je vplivalo predvsem 
realno planiranje dohodkov ter sistema
tično izterjevanje davščin. Najvažnejše 
pa je nedvomno to, da so gbčinski or
gani vseskozi spremljali proračunsko 
siituacijo. Prav 100 odstotna realizacija 
pa je omogočila redno, nemoteno fi-
nansiranje posameznih javnih služb v 
občini. K. Z. 

ZA BOLJŠE P O K L I C N O 
U S M E R J A N J E M L A D I H 

P r e d dnev i j e b i l v C e l j u 
s k u p n i s e s t anek p r e d s t a v n i k o v 
Zavoda za p e d a g o š k o s lužbo in 
p r e d s t a v n i k o v zavodov za za
pos lovan je de lavcev ce l j skega 
o k r a j a . O b t e j p r i l ik i so p o d r o b 
n e j e r a z p r a v l j a l i o de lu šol, n j i 
hov ih vods tev in os ta l ih o rganov 
p r i p o k l i c n e m u s m e r j a n j u mla 
d i n e . P r i t e m so ugotovi l i , da j e 
v d o s e d a n j e m delu bi lo p r e m a l o 
sode lovan ja vseh o rganov in fo
rumov , k i d e l u j e j o n a t e m p o 
d roč ju . 

PREMIJA ZA MLEKO 
Oskrba Velenja in Šoš tan ja z 

milekom je še vedno p roMemat i č -
n a in p r a v o -tem p rob lemu so" 
spregovor i l i tudii na zadnji seji 
občinskega l judskega odbora. S v e t 
za kme t i j sitvo j e predlagal , da b i 
spre je l i od lok o p r e m i j i za k r a v j e 
mlekio, in sicer n a j bi p r emi j a 
znaša la 15 d in za l i ter mleka, ki 
ga kmetijisike organizaci je p roda jo 
nepos redn im p o t r o š n i k o m 

Kot kaže, bodo s reds tva za p r e 
mi j e zagotovih v obč inskem p r o 
r ačunu . 
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SEKCIJA ZA P O K L I C N O 
USMERJANJE U S T A N O V L J E N A 

N a se s t anku in ic ia t ivnega od
b o r a za u s t anov i t ev s e k c i j e za 
pokl icno u s m e r j a n j e v ce l j skem 
ok ra ju , k i j e bil p r e d k r a t k i m v 
Velen ju , so ugotovi l i , da bo ta 
o rgan izac i j a š tela v zače tku svo
j e g a de lovan ja n a d 160 č lanov. 
Med n j imi j e po sedan j ih p r i j a 
v a h sodeč n a j v e č p r o s v e t n i h de
lavcev, ostal i pa so us lužbenc i 
zavodov za zapos lovan je de lav
cev, zd ravs tven i de lavc i in us luž
benci gospoda r sk ih o rgan izac i j , 
k i se u k v a r j a j o s p e r s o n a l n i m i 
zadevami . 

Is točasno so tud i skleni l i , da bo 
us t anovn i občni z b o r sekci je 
sredi_,marca, do tega časa pa bo
do izdelal i dokončen osnu tek 
s t a tu t a sekci je in n j e n delovni 
p r o g r a m za le tošnje leto. Na 
is tem ses t anku so se za vk l juč i 
tev v ce l j sko sekci jo odloči l i tudi 
p r e d s t a v n i k i za savsk ih občin. 

L. 

KONFERENCE ZK 
V KONJIŠKI OBČINI 

Osnovne o rgan izac i j e ZK v 
kon j i šk i občini se že p r i p r a v l j a j o 
na l e tne k o n f e r e n c e svojega 
č lans tva . Te bodo p r e d v i d o m a v 
f e b r u a r j u in de loma v m a r c u . N a 
n e d a v n e m se s t anku s e k r e t a r j e v , 
k i ga j e skl ical obč insk i komi te 
ZKS, so skleni l i , da bodo na kon
fe rencah podal i t emel j i to anal izo 
pol i t ičnega dela č lanov n a svo
j e m območju . 

L. 

RAZGOVOR S ŠTIPENDISTI 

Pred dnev i je ta jnik občinskega 
l judskega odbora p r ip rav i l pose
ben razgovor s š t ipendist i iz ko
njiške občine. Pomeni l i so se o 
raznih p rob lemih in tud i t ežavah 
š tudentov, hk ra t i j im je pa pove
dal , d a spričo slabših učnih uspe
hov letos n e morejo biti zadovolj
ni. Š tuden t j e so obljubil i , d a bodo 
uspehe izboljšali. 

Taki pogovori (štiri najbol jše 
š t ipendis te so tud i nagradi l i ) so 
gotovo koris tni , saj mlad i ljudje, 
ki se šolajo, n e izgube st ika z 
us tanovo al i podjet jem, ki j im 
študij omogoča. m. 

SEMINAR ZA STATUTE 
PODJETIJ 

Občinsk i s ind ika ln i svet v 
Šoštanju p r i p r a v l j a s k u p a j z de 
lavsko un ive rzo enodnevn i semi-
na,r za p reds tavmike pod je t i j , na 
k a t e r e m bodo p rouč i l i osnovne 
smern ice za s e s t avo s ta tu tov pod
j e t i j . D o s l e j j e v občini k t emu 
n a j r e s n e j e p r i s top i l le k o l e k t i v 
r u d n i k a l igni ta , m e d t e m k o v 
ostal ih pod je t j ih č a k a j o . 

-že 

DROBNE IZ NAŠIH KOMUN 
MOCAN POUDAREK 
SOCIALNI SLUŽBI 

V šoš tan jsk i občini bodo v le 
t o š n j e m le tu dal i močan p o u d a 
r e k obstoječi k a d r o v s k i s lužbi , 
k a t e r o bodo okrep i l i z d v e m a 
p ro fes iona ln ima socia lnima de 
lavcema. T a k o bodo naveza l i 
t e sne j še s t i k e s ikrajevnimi skup
nostmi , gospodarsk imi o rgan iza 
ci jami , šolami, sodišči in d r u g i 
mi d r u ž b e n o pol i t ičn imi fak tor j i . 
P r e d v s e m pa bodo skuša l i social 
no islužbo p r e u s m e r i t i v močno 
socia lno p reven t ivo . Zato bodo 
us tanovi l i u smer j eva ln i odbor za 
r e š e v a n j e z a d e v va r s tva o t rok in 
p r e h r a n e šolskih ter p r edšo l sk ih 
o t rok in p r a v t a k o p r e p o t r e b n o 
rehab i l i t ac i jo naš ih na jmla j š ih , 
kj so z a r a d i ob j ek t ivn ih vz rokov 
zaos ta l i v svojem razvoju . 
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N o v a termoelektrarna 
v mrz l i h z imskih dneh j e naše 

gospoda r s tvo v na j t e sne j š i odvis
nost i od naš ih ve l ik ih »krvoda-
ja lk« — e l e k t r a r n , k i de la jo s 
polno pa ro . Vsak n a j m a n j š i iz
p a d bi v t e m času p o m e n i l 
og romno gospodarsko škodo. Ti
soče in t isoče ton p r e m o g a p o t u j e 
DO žičnici v og romna ž re la vel i -
cih kot lov — po t a n k i h b r n e č i h 
ž icah pa od t eka energ i j a , k i na 
p a j a na tisoče s t ro jev in d a j e 
toploto te r še neš te to d r u g i h 
ola jšav. 

E n a od ve l ik ih t e r m o g i g a n t o v 

j e šoš tan j ska t e r m o e l e k t r a r n a , k i 
j e z d o b r i m g o s p o d a r j e n j e m 
uspe la v tem, da j e n j e n a obra-
tovna rež i ja in d e j a n s k a cena 
toka cene jša od m a r s i k a t e r e 
h i d r o e l e k t r a r n e . V l a n s k e m le tu 
so pro izvedl i ok rog 850 mi l i jonov 
k i lova tn ih ur , m e d t e m k o bodo 
letos ipredvidoma okrog 870 mi
l i jonov. V n a č r t i h p a j e g r a d n j a 
nove t e r m o e l e k t r a r n e p r i novem 
p r e d v i d e n e m j a š k u v Met l ačah 
j r i Šoštanju, k i n a j bi po zmog-
j ivost i bi la n a j v e č j a v Jugosla

vij i . 

Iz Zavodnje nad Šoštanjem 

Mala vasica Zavodnja nad Šoštanjem 
je v lanskem letu pridobila pomemben 
objekt — kulturni dom. Večina vsi kra
jani so prispevali k tej pridobitvi, ki je 
ravno v zimskih dneh več kot potrebna. 
Še vedno pa se Zavodenjčani ogrevajo, 
da bi slednjič le dobili v svoj kraj trgo
vino, kajti odaljenost 8 km od Šoštanja 
je za te ljudi pač ne le nerodna, tem
več jim odvzema tudi mnogo časa. Da 
je zadeva hujša, moramo vedeti, da ta 
vasica kljub solidni cesti nima avtobus
nih zvez. O tem so že razpravljali na 
občinskem ljudskem odboru, vendar pa 
doslej niso našli ustrezne rešitve. 

Vsekakor bo treba to zadevo rešiti 
čimpreje, kajti najbrž ne bi bilo tako 
težko, da bi v kraju samem imeli manjšo 
trgovino, ki bi jih zalagala z naJTiuj-
nejšem. Misliti pa je treba tudi na šol
sko mladno višjih razredov, ki v danih 
pogojih pač nima najboljših pogojev. 

STANOVANJSKA IZGRADNJA 
Kljub p rvo tn im ves tem o te^^ 

da v le tošnjem letu v Velenju nie 
bodo začeli z novogradn jami sta
novanj , kaže, da bodo pomladi 
začeli k a r z g radn jo dkriog 15o 
novih s t anovan j . Vsa nedokonča
na s tanovanja pa bctdo sledpjlč 
dokonča M. K e r bo v letošnjerji 
l e tu g r a d b e m o b r a t r u d n i k a lig
n i t a po lno zaposlen z g radn jo ob-1 
j ek tov energo-kemičnega kombi- I 
na t a v bližini Šoš tanja , bo glav
n ina s t anovan j sike izgradnje padla 
p redvsem na splošno g radben^ 
podjetje »Vegrad«. Le-to j e že 
konec l anskega le ta izvedlo an
ke to o t ipih s tanovanj i n o per 
spek t ivn ih po t r ebah , ka j t i v bo
doče bioido preš l i na induistnijislko 
proizvodnjo s tanovanj sikih objeik-^ 
tov i n seveda tud i prodajo sta
novanj in n e le zgolj uslug. 

V zadn jem času ,se v Velenju 
vse bolj ogrevajo za g radn jo dvo
r a n e za r aznorazne zabavne pr i -
rediitve (tega n a m r e č manjka!) . 
Le ta na j bi po mnen ju mnoigih 
služila t ud i za telovadnico, fci je 
p r a v t ako že- v r s to le t s a m o go
reča želja. V kol ikor bo dovolj 
r azumevan ja za k u l t u r n o zabav
no življenje, bo tud i ta dvorana 
l ahko služila svojemu namenu . 

V VELENJU DVE 
ORGANIZACIJI 

Da bi bilo delo Socialistične zveze 
čim bolj uspešno, so na zadnji seji kra
jevnega odbora SZDL v Velenju skle
nili, da bodo ustanovili dve podružnici 
in v ta namen že v prihodnjh dneh iz
vedli sektorske konference. V zadnjem 
času je bil odziv članov Socialistične zve
ze izredno slab, zato menijo, da bi z de
litvijo dosegli večjo razgibanost in ne-
posrednejši stik s članistvom. Meja med 
obema podružnicama bo reka Paka, ki 
deli Velenje. V vsaki podružnici Ijo 
sedemčlanski odbor. 

OPROSTITEV PRISTOJBIN 
ZA MOTORNA VOZILA 

Na zadnji seji občinskega ljudskega 
odbora v Šoštanju so razpravljali o 
pristojbinah za cestno motorna vozila, 
ki jih uporabljajo gospodarske organi^ 
zaoije komunalne dejavnosti in gasilska 
društva. V razpravi so sklenili, da teh 
pristojbin naj ne plačujejo za tista vo
zila, ki jih uporabljajo izključno za 
vzdrževanje snage, opravljanje pogrebne 
službe lin vzdrževanje cest. Prav tako 
pa so sprejeli sklep, da to velja tudi 
za motorna voziiia, ki jih uporabljajo 
zgolj v gasilske namene. -že 

TEČAJ RDEČEGA KRIŽA 
Sredi januarja so v Paki pri Velenju 

začeli s tečajem Rdečega križa. Večina 
obiskovalcev so starejši mladinci in mla
dinke, ki jim predavanja in pcmenki o 
prehrani, o vzgoji družine, o bodočem 
zakonu' ter ostalem mnogo pomenijo. 
Skupno jih tečaj obiskuje 25. Glavni 
poudarek je predvsem na prehrarjv, 
kajti prav na tem področju so (vsaj 
pri šolski mladini) vidni številni pri
meri podhranjenosti. 

Razpravljali so 
o proizvodnem delii 

Na zadnji seji občinskega ljudskega 
odbora v Šoštanju so razpravljali o 
vlogi in pomenu proizvodnega dela. Za-
nimiivo je, da so tokrat gospodarstve-
uiki — člani zbora proizvajalcev zago
varjali potrebo po vse tesnejšem sode
lovanju šol z gospodarskimi organiza
cijami. Tako je direktor tovarne gospo-
dinjslie opreme »Gorenje« v Velenju 
prikazal primer, kako so v poletnih po
čitnicah zaposlili dijake in ugotovili, da 
so le-ti zaradi svoje izobrazbe v krat
kem času dosegli ali celo presegali p o 
stavljene norme. 

To razpravo so načeli na pobudo ko
misije za proizvodno delo šolske mla
dine. Občinski ljudski odbor je sklenil, 
da bo dal vsem gospodarskim organi
zacijam priporočilo, da podpro priza
devanje komisije in s tem omogočijo 
perspektivno reševanje vprašanja po
klicnega usmerjanja. 
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NOV OBČINSKI ODBOR SZDL 
V ŠOŠTANJU 

P r e d n e d a v n i m se j e ses ta l no
voizvol jeni občinski odbor Socia
l is t ične zveze v Šoš tan ju in iz 
svo je s r ede ponovno izvolil za 
predsedni lka tovar i ša Damjana 
Brvarja, za s e k r e t a r j a p a tova
r iša Milana Štrbana. 

Za bol jše in uspešne j še delo p a 
so us tanovi l i še š t i r i komis i j e . 

T a k o so izvolili za p r e d s e d n i k a 
ide jno vzgo jne komis i j e tovar i -
šico Hermino Klančnik, za p r e d 
sedn ika komis i j e za d r u š t v a in 
o rgan izac i j e tovar i ša Rudija 
Bajca, za p r e d s e d n i k a komis i j e 
za p r o š n j e in p r i t o ž b e tovar i ša 
Izidorja Florjana in za p r e d s e d 
n i k a komis i j e za o rgan izac i j sko-
k a d r o v s k a v p r a š a n j a t ova r i š a 
Milana Štrbana. 

Z dos lednos t jo p a so se zavzel i , 
da bodo v l e tošn jem le tu p r e d 
vsem izboljišali i n fo rmi ran j e ob
čanov, zato p r i p r a v l j a j o s e d a j 
p r a v 'kval i te tna »Obvest i la«. 
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Kulturni dom v Štorah 
V kratkem bo v kulturnem domu v Štorah zaživel klub in naj

brž bo prav letos, v dolgih zimskil večerih, že močno posegel s svojo 
svojstvenostjo v kulturno zabavno življenje proletarskega kraja. 
Za čim uspešnejše delovanje kluba pa je tokrat kolektiv Železarne 
imel velik posluh, saj je nastavil kulturnega referenta, ki bo skrbel 
za reakreacijo članov kolektiva in istočasno vodil ter usmerjal delo 
v klubu. Popolnoma jasno je, da je le na takšen način možno za
gotoviti smiselno programsko delo v novih oblikah in da je prav 
v tem garancija za aktivno vlogo Svobode kot razširjevalca nevsilji
vega prosvetljevalca. 

Prav danes bo v tem domu odlična proslava dneva slovenske 
kulture. Pripravila jo je dramska sekcija pod vodstvom tovariša 
Legvarta. Sredi februarja pa bodo domačini videli dramo "•Pokojni 
Cristopher Bean«, ki jo je režiral tovariš Vudler. 

Volivci o črnih gradnje h in še k o j 
v zadnjih dneh j anua r j a so bili 

v večini k ra j ev Šoštanjske občine 
zbori volivcev, na ka t e r i h so raz
pravl ja l i p r e d v s e m o urban is t i č 
n e m nač r tu Šaileške doline. Mar 
sikje so se n a ve l iko razgovoriM 
o črn ih g radn jah , k i pa so sedaj 
vse bolj r edke je . iNiOv u rban i s t i č 
ni načr t je bil že dlje časa težko 
pr ičakovan, kaj t i občan i zaenkra t 
niso točno vedeii , k je iso spr ičo 
veLikih p redv iden ih s p r e m e m b za
zidalne površ ine za stanovanjsiko 
izgradnjo. Poleg tega pa so se v 
neka t e r i h 'krajih pogovori l i o ilan-
skoiecnem k r a j e v n e m samopr i 
spevku (pr imer v Skalah) , o ka

t e r e m so mnenja , d a je bil pre
visok, saj je p redv ideva l k a r 
odstotek od mesečne plače. Do; 
meni l i so se, da pr i s tane jo n a 0,5 
cdstoitka, za preos ta lo vrednos t 
bi izvrši l i zemeljiska dala. -že 

Politična šola v Rogaški Slatini 
v Rogašk i Slat ini so v z imskih 

poč i tn icah p r i r ed i l i za 30 mlad ih 
p r o s v e t n i h de lavcev eno tedensko 
po l i t i čno šolo. Slušateilji so se 
seznani l i s po jmi d r u ž b e n e eko
n o m i k e in z viprašanji š m a r s k e 
k o m u n e . Zanimivo j e to, da so ob 
z a k l j u č k u p o skup inah opraviilJ 
r az i skova lne naloge, s k a t e r i m i 
bodo v f e b r u a r j u p rouč i l i p r e d 
vsem do ločene p r o b l e m e v šol 
stvu š m a r s k e občine. Naloge za
j e m a j o p r o b l e m a t i k o idejnost i 
poulka. k o m u n a l n e vzgoje in na
g r a j e v a n j a ter s a m o u p r a v l j a n j a 

V VELENJU IMAJO 
DRSALIŠČE 

V letošnjem l e tu so se s lednjič 
uresnič i le san je neš te t ih m l a d i h 
in s ta re j š ih d r sa lcev : dobil i so 
odlično drsaliišče, in sicer na n o 
v e m katc ikal išču . Vsak d a n l ahko 
vidiš m lade 'in tudi nekaj s t a r e j 
ših, kako se neka te r i bolj smelo, 
a drugi z gotovostjo in e leganco 
pode po beli ploskvi. 

v k o m u n a l n e m sis temu. 
O b z a k l j u č k u so s luša te l j i v 

a n k e t i ocenili s emina r in pod
čr ta l i , da j e t akšna obl ika sezna
n j a n j a s prolblemi p o t r e b n a in 
ko r i s tna . R. L. 

ZDRUŽITEV SOL 

S 1. j a n u a r j e m so slednjič p r i 
pojili osnovno šolo Ska le k II . 
osnovni šoli v Velenju t e r osnov
ni šali Pes j e ter Šenti l j k I. os
novn i šoli v Velenju. Pr ipo j i t ev 
s ama je poteikala v č u d n e m 
vzdušju, saj so bili k r a j a n i pr i 
pojenih šol za, p rosve tn i delavCi 
pa so imeli neš te to »dokazov« o 
nekor i s tnos t i le- tega. Šele po d a l j 
šem razprav l j an ju so pr is ta l i na 
to, ko so j im preds tavn ik i občin
skega l judskega odobra temel j i to 
obrazložili p rednos t i združi tve . 
Nedvcanno je, da bo sčasoma 
vpMv te pr ipoj i tve v iden v bo l j 
šem znanju otrok n a okoiliških 

šolah. -jo 

V teh dneh j e pluženje skorajda med najvažnejšimi opravili . Ce
ste morajo biti prevozne in da s o , morajo cestni delavci opraviti 
levj i delež dela v nočnem času. Tako smo na našem potovanju 
proti Vitanju zatekli plug s š t ir imi pari konjev in de lavce pri 
malici . Ker nismo mogli napredovat i zaradi novozapadlega snega, 
smo se pridružili malici in počakal i , da nam je plug očistil p o t 

iuaiu 
Celjski tednik 


